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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 3/07 z dnia  20 marca 2007  
– godz. 10 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady w dniu 22 marca 2007 r. 
3. Realizacja inwestycji drogowych. Pozyskiwanie zewnętrznych źródeł 

finansowania. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności 
w posiedzeniu uczestniczy cały skład Komisji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego protokołu. 

 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił porządek 
obrad i poddał pod głosowanie: 

 
 

Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 

 
 

 
Ad. 1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia . 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie: 
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Protokół Nr 2/2007 z dnia 27 lutego 200 7 r 

 
 

Głosowało  -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła Protokół Nr 
2/2007 bez uwag.  

 
 
 

Ad.2. Komisja zaopiniowała następujące  proj. uchwał pod 
obrady Rady:  

 
 

- projekt uchwały  w sprawie powołania Skarbnika  Gminy 
Ustka.  
 

 
  Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 

- Pani Wójt zarekomendowała kandydaturę Pani Jadwigi Dic                    

na stanowisko Skarbnika  Gminy Ustka. Pani Wójt uzasadniła swój wybór 

zgodnie z uzasadnieniem do uchwały. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 
 Następnie Pani Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 

szczegółowo omówiła niŜej wymienione projekty  uchwał,  oraz 
udzieliła stosownych wyjaśnień do poszczególnych uchwał. 

 
 

- projekt  uchwały w spr uchylenia uchwał. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt  
uchwały : 

 
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

 - projekt  uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 
Gminy Ustka oraz określenia ich składu osobowego. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał  pod głosowanie w/w projekt 
uchwały : 

 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt   uchwały   w  sprawie  ustalenia wysokości diety    
dla Radnych Rady Gminy Ustka . 

 
 

 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- wyjaśniła, iŜ w przedłoŜonym projekcie uchwały dokonano 

autopoprawki     tj.  w § 1 pkt 3 został dopisany p,pkt e) o brzmieniu :  

„dla radnych, którzy nie są członkami Ŝadnej komisji – 40 % podstawy”. 
Natomiast  § 2 p.pkt 3 został zmieniony tj. maksymalna wysokość 

potrąceń wynosi 30 % miesięcznego ryczałtu.  
 
 Radny Piotr Czerwonka  
 - wnioskuję  o zwiększenie  wysokości miesięcznego ryczałtu                         

dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy i dla przewodniczących komisji     
na 65 % podstawy. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Piotra Czerwonki  o brzmieniu: 
 
Wysokość ryczałtu miesięcznego wynosi: 
1) dla Wiceprzewodniczących Rady Gminy  -  65 % podstawy 
2) dla przewodniczących komisji   -  65 % podstawy  

 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów   podjęła            
w/w  wniosek .  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały  
z uwzględnieniem powyŜszego wniosku: 

 
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie  ustalenia diet                               
dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek 
pomocniczych gminy . 

 
 

 Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
 - wyjaśniła, iŜ  do pierwotnej wersji proj. uchwały zostały wprowadzone 

poprawki tj. w § 1 pkt 1, po wyrazie Ustka dopisuje się zapis o brzmieniu:  

„za udział w pracach Rady Gminy”. Ponadto  dodano  p.pk.t 5                   

o brzmieniu : „z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy 

Ustka następować będzie potrącenie diety o  % jej wysokości”. Komisja 

Rolnictwa zaproponowała  30 % potracenia., a Komisja Edukacji 10 % 
potrącenia.  

 
 Radny Piotr Czerwonka 

- z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka , proponuję  
potrącenie diety 0 30 % .  
 
 

 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy  
 - z tytułu nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka proponuję  potrącenie 

diety o 10 % jej wysokości z uwagi na to, iŜ sołtysi wykonują i załatwiają wiele 
innych spraw  na rzecz swojej społeczności lokalnej. Nie zawsze sołtys moŜe 
przyjechać na sesję,  poniewaŜ na wsi moŜe zdarzyć się   przypadek losowy 
(poŜar, powódź itp.) i wówczas to sołtys udziela pierwszej pomocy zawiadamiając  
odpowiednie organy. 
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 Radny Jacek Hadryś 
 - uwaŜam, Ŝe argumentacja Pani Wójt jest zasadna. 
  
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek radnego 
Piotra Czerwonki w brzmieniu: 

 
- z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka 
następować  będzie   potrącenie diety o 30 % jej wysokości: 

 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  1 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się  -  3 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów nie podjęła            
w/w  wnios ku . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wniosek Pani Wójt 
brzmieniu:  

 
- z tytułu kaŜdorazowej nieobecności na sesji Rady Gminy Ustka 
następować  będzie   potrącenie diety o 10 % jej wysokości: 

 
 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  4 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów podjęła            
w/w  wniosek .  
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Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały    
z uwzględnieniem wniosków Pani Wójt: 

 
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 

 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt uchwały w spawie ustalenia kwotowego limitu 
rozmów telefonicznych dla Wójta Gminy Ustka . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt uchwały w sprawie ustalenia najniŜszego 
wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej kategorii 
zaszeregowania   oraz   akcep tacji wartości jednego punktu     
w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Ustce. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 
wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, będących     
w zakresie zadań własnych gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przyznawania i odpłatności             
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przekazania Gminnemu 
Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Ustce prowadzenia spraw     
z zakresu dodatków mieszkaniowych oraz udzielenia 
Kierownikowi Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce 
upowaŜnienia do wydawania decyzji administracyjnych . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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- projekt  uchwały w sprawie p rzystąpienia Gminy Ustka              
do Fundacji Partnerstwo Dorzecza Słupi. 

 
  
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - wnoszę autopoprawkę do przedłoŜonego projektu uchwały tj. Gminę 

Ustka w Radzie Fundacji reprezentować będzie Anna Sobczuk – 
Jodłowska – Wójt Gminy. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  1 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Słupskiemu na modernizację drogi powiatowej     
Nr 1112 G Ustka – Gąbino. 

 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- jest to inwestycja trójstronna poniewaŜ finansować ją będzie miasto 

Ustka , Gmina Ustka i Powiat Słupski by zamknąć pewien etap  drogi 

powiatowej przy ul. Grunwaldzkiej w Ustce. Gmina Ustka finansować 

będzie chodnik i oświetlenie w proporcjach : 25 % roboty drogowe           

i 100 % kosztów oświetlenia. Drogowego w granicach administracyjnych 
Gminy Ustka , nie więcej niŜ 100 tyś zł.. 

 
 

 Radny Jacek Hadryś 
- uwaŜam, Ŝe ulica ta nie jest w takim złym stanie i ma odpowiednią 

nawierzchnię. W Gminie natomiast mamy sporo dróg,  na które bardziej 
by się przydały te pieniądze niŜ na drogę powiatową. Nie przekonuje 
mnie ta współpraca z Powiatem 
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Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
- jest to inwestycja trójstronna poniewaŜ finansować ją będzie : miasto 

Ustka, Gmina Ustka, i Powiat Słupski by zamknąć pewien etap drogi 

powiatowej przy ul. Grunwaldzkiej w Ustce. Gmina Ustka finansować 

będzie chodnik i oświetlenie w proporcjach : 25 % roboty drogowe i 100 

% kosztów oświetlenia drogowego w granicach administracyjnych Gminy 

Ustka, nie więcej niŜ 100 tyś zł. 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 
międzygminnego z dnia 30.12.2005 r  z Gminą Miejską Ustka  
w sprawie przekazania zadania polegającego na zaspokojeniu 
zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie oczyszczani a  
ścieków komunalnych z obszaru aglomeracji w Krajowym 
Programie Oczyszczania Ścieków  Komunalnych (realizacja 
wspólnej inwestycji pn. „Rozbudowa oczyszczalni ścieków     
w Ustce wraz z kolektorami przerzutowymi”) . 

 
 
Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- w grudniu 2005 r. została podjęta uchwala upowaŜniająca wójta             
do podpisania porozumienia z miastem Ustka na wspólną inwestycję 

dotyczącą oczyszczalni ścieków . Pomimo tego, Ŝe kwota partycypacji    

30 % nie uległa zmianie nastąpiła zmiana kwoty zadania końcowego . 

Udział finansowy Gminy to kwota 1.026.315 zł netto.  
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Ponadto Pani Wójt wyjaśniła, iŜ na jednej z posiedzeń komisji wnoszono 

o wyjaśnienie stawek netto. Operujemy kwotą netto poniewaŜ 

udziałowcem jest Spółka „Wodociągi Ustka”, która ma moŜliwość 

odliczenia podatku VAT. W związku z powyŜszym podana kwota          

nie ulegnie zwiększeniu o podatek VAT. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie poręczenia poŜyczki                       
dla Wodociągów Ustka spółka z o.o. z siedzibą w Ustce. 

 
 

Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
- na wniosek Komisji Edukacji  zostało uściślone uzasadnienie                        
do niniejszej uchwały jest dopisany zapis: „oraz spłata odsetek od kredytu 
w wysokości 319 tyś zł w okresie od 01 grudnia 2008 do 30 kwietnia 

2017 r” 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
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Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowla ne       
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków . 

 
  

PowyŜszy projekt  uchwały omówiła Pani Anna Sobczuk Jodłowska 
Wójt Gminy zgodnie z uzasadnieniem. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy                          
w miejscowości Bałamątek , obręb Objazda. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego         
dla części obszaru połoŜonego w obrębie geodezyjnym 
Niestkowo w gminie Ustka . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu        
pn.: „Zmiana Miejscowego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego części obszaru wsi Przewłoka w gminie Ustka 
Jednostka Przestrzenna Nr 1” . 
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PowyŜszy projekt uchwały omówiła Pani Wójt. 

 
 Radny Henryk Tomaszewski 
 - czy na tym terenie, o którym mówimy prowadzone są teraz prace 

ziemne (kanalizacja, odwodnienie). 
 
 
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - wykonawca robi tylko to co jest moŜliwe  i nie zmienia układu ,              

a na dzień dzisiejszy czeka na decyzję do Sesji Rady i momentu 

uprawomocnienia się uchwały . 
 
 
 Radny Jacek Hadryś 
 - na Komisji Rolnictwa poruszałem sprawę zmiany planu 

zagospodarowania, która wydaje mi się , Ŝe jest błędem. Jak zdecydujemy  
o tej zmianie planu,  to w Przewłoce moŜe się  stać  taka sytuacja jak            
w Rowach , a  Przewłoka stanie  się sypialnią dla Ustki. W pierwotnym 
projekcie miało być coś ładnego , a teraz będzie budynek przy budynku. 

Ja wiem, jak jest w Rowach i teraz cięŜko będzie coś zrobić, by  Rowy 
Ŝyły. Natomiast jeŜeli mamy coś ładnego , to nie naleŜy się łasić                   
na kilkadziesiąt tysięcy zł., aby sprzedać ten teren.             
Przeprowadźmy konsultacje społeczne poniewaŜ mieszańcy mają pewien  

punkt  widzenia i niech ,to oni zadecydują co chcą mieć na tym terenie. 
 
 
 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 

- jestem mieszkanką osiedla Przewłoki i pewnych niezaleŜnych sytuacji 
od Gminy nie da się uniknąć. Na to, Ŝe Przewłoka jest zapleczem 

sypialnym dla Ustki nie mamy Ŝadnego wpływu poniewaŜ nie stworzymy 

atrakcyjnej miejscowości , która jest w sąsiedztwie  miasta Ustki, która  
zawsze będzie atrakcyjniejsza od osiedla Przewłoka. Na osiedlu 
Przewłoka jest dwa sklepy, do których mieszkańcy chodzą tylko              

po podstawowe zakupy by sklepy te nie padły. Na takich osiedlach budują 

się raczej osoby dobrze sytuowane, które w większości prowadzą 

intensywne Ŝycie zawodowe i wracają do domów tylko spać. Kwestia 

tworzenia czegoś, co nie będzie maiło racji bytu to nonsens. Na granicy 

Przewłoki II, a granicy Przewłoki IV są tereny przeznaczone pod  

zabudowę sportową  (kompleks małych boisk ) pod potrzeby młodzieŜy     

i dzieci. Z drugiej strony są tereny przeznaczone  w stylu Aquaparku .  
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Kwestią jest pozyskanie inwestora. Nam potrzeba takiej funkcji, która jest 

niepowtarzalna, a dotyczy to Rowów, Przewłoki, Wytowna i wielu 

naszych miejscowości. Na dzień dzisiejszy, gdyby tego typu  inwestycje 

były moŜliwe ,to nasze marzenia moŜna by było zrealizować. Nikt             

z mieszkańców Ustki nie przyjedzie na osiedle Przewłoka np. do fryzjera , 

masaŜ itp.  poniewaŜ kompleks tych usług posiada Ustka.  
 
 
 Radny Jacek Hadryś 
 - cięŜar usług naleŜy przenosić z Ustki na tereny Gminy. UwaŜam,           

Ŝe nie do końca zostały wykorzystane moŜliwości marketingowe ,                     

by zainteresować potencjalnych nabywców  tymi terenami . UwaŜam,     
Ŝe nie jestem władny podjąć zmianę tego planu zagospodarowania 

przestrzennego. 
 
  
 Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
 - pierwszy projekt planu zawierał takie wspaniałe wizje , a firma 

deweloperska , która miała realizować to przedsięwzięcie  zmieniała tylko  

swoich szefów . Miał powstać Rynek na bazie Krakowa, sztuczne jeziora, 

Aquapark itp. Mamy dylemat, czy zachować na razie strukturę planu ,   

czy zachować sobie dobrodziejstwo , nie robić nic i czekać na inwestora. 
 
  
 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy  
 - zgłosił się kontrahent, który był gotowy kupić ten teren za kwotę 50 % 

ceny wynikającej z operatów szacunkowych. Transakcja taka                

jest niemoŜliwa z uwagi na konflikt z prawem.  
 
 
 Radny Jacek Hadryś 
 - czy aŜ tak bardzo zaleŜy nam na sprzedaŜy tego terenu. 
 
 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 - zaleŜy nam na sprzedaŜy tego terenu poniewaŜ musimy wykonać drogi 

tymczasowe. 
 
 Radny Jacek Hadryś 
 - cena gruntów rośnie. Robienie czegoś teraz na siłę , jest  moŜe             

nie do końca przemyślane . UwaŜam, Ŝe najbardziej władni w tej sprawie 

są właściciele okolicznych działek. 
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 Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 
 - osoby te będą miały moŜliwość wypowiedzenia się na etapie pozwolenia 

na budowę. 
 
 Radny Henryk Tomaszewski 
 - bursztynowa kraina i Rynek, to nie na nasze warunki , to wizja , którą  

naleŜy zmienić. 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  7 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja  większością głosów   
zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w spawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy Ustka do udzielania odpowiedzi w imieniu  Rady 
Gminy Ustka w sprawach dotyczących wniosków  uchylenie 
podjętych uchwał dotyczących Parku Wiatrowego Duninowo, 
Pęplino oraz Parku Wiatrowego Nr 2 MoŜdŜanowo – Starkowo .  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wynik u głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Ustka  
do reprezentowania Rady Gminy Ustka przed Wojewódzk im 
Sądem Administracyjnym w Gdańsku. 

 
 

Lidia Orłowska – Getler Sekretarz Gminy 
- jest nowa wersja tej uchwały poniewaŜ pierwotna wersja była bardziej 
szczegółowa i odnosiła się do wymienienia poszczególnych osób , które 

składały wnioski o uchylenie uchwał dot. parków wiatrowych łącznie     

ze Stowarzyszeniem Produktów Markowych ,. W związku z tym,             

Ŝe wnioski ciągle spływają  został przygotowany nowy proj. uchwały 

zawierający zapis ogólny w zakresie upowaŜnienia Wójta  w sprawach 

dotyczących zaskarŜenia uchwał Rady dot. miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Duninowo , Pęplino i MoŜdŜanowo – 
Starkowo. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozyt ywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie określenia rodzajów wyróŜnień          
i wysokości nagród za wysokie wyniki sportowe                     
we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym,      
oraz szczegółowych zasad i trybu ich przyznawania . 
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Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
-  w przedłoŜonym projekcie uchwały będzie autopoprawka Pani Wójt tj. 

w § 1 zostanie wykreślony zapis „nieposiadających licencji zawodnika”.   
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały; 
 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt  uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki 
Problemów Alkoholowych na rok 2007 . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 
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- projekt  uchwały w sprawie Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2007.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 
    
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Ustka      
na 2007 rok . 

 
 
 Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  

- wyjaśnił, iŜ będzie poprawka w proj. uchwały w § 2 p.kt 5) skreśla      
się wyraz „kredytu”, a wpisuje się wyraz „poŜyczki” . 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

 
 

Głosowało   -  8 
 

 
Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie uchylenia uchwały 
zatwierdzającej taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                   
i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

  
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

- projekt  uchwały w sprawie uchylenia uchwały                            
Nr XXXVII/378/2006 rok Rady  Gminy Ustka z dnia 29 sierpnia 
2006 roku w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą 
Ustka, a Gminą Smołdzino dotyczącego odbioru ścieków 
sanitarnych z miejscowości Komnino przez system kanalizacji 
sanitarnej zlewni oczyszczalni ścieków w Rowach na terenie 
gminy Ustka . 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 

     
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w sprawie upowaŜnienia Przewodniczącego 
Rady Gminy do dokonywania wszelkich czynności w imieniu 
Rady Gminy Ustka w sprawach z zakresu realizacji us tawy      
z dnia 18 października 2006 r. o ujawnianiu informacji               
o dokume ntach organów bezpieczeństwa państwa z lat      
1944 – 1990 oraz treści tych dokumentów wobec osób 
pełniących funkcje publiczne podlegających Radzie. 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały: 
 

   
Głosowało   -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zaopiniowała 
pozytywnie w/w projekt uchwały. 

 
 

Przewodniczący Komisji ogłosił 20 min przerwę w obradach Komisji              
tj. od godz. 11 50 do godz. 12 10. 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy porządek obrad. 
 
 

Ad. 3. Realizacja inwestycji drogowych. Pozyskiwanie 
zewnętrznych źródeł finansowania. 
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 Anna Sobczuk Jodłowska Wójt Gminy 
 - Pani Wójt przedstawiła realizację inwestycji na terenie Gminy zgodnie   

z zał. Nr 1 do mniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 4.    Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących   pism: 

 
1. / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do informacji publicznej ze 

względu na prywatność osób /wezwanie do usunięcia naruszenia prawa w 
zakresie zmiany uchwały podjętej na sesji Rady Gminy Ustka w 
dniu 29 września 2006 w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w miejscowości  MoŜdŜanowo. 

 
2. Skarga Pani / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej ze względu na prywatność osoby/ do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Gdańsku za pośrednictwem Rady Gminy 
Ustka na bezczynność Rady Gminy Ustka spr. usunięcia interesu 
prawnego poprzez Uchwałę Nr XXXVIII/384/2006 Rady Gminy 
Ustka z dnia 29-09-2006 r w spr. uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla części lokalizacji Parku 
Wiatrowego Nr 2 w m. MoŜdźanowo . 

 
3. Wojewódzki Sąd Administracyjny w Gdańsku w sprawie 

uzupełnienia odpowiedzi na skargę z dnia 29 stycznia 2007 r 
dotyczącej skargi Stowarzyszenia Produktów Markowych Turystyki 
Wiejskiej SŁUPIA na uchwałę Rady Gminy Ustka z dnia               
29-09-2006 r Nr XXXVIII/384/2006. 

 
4. Wezwanie Państwa / * wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej ze względu na prywatność ooby/ wezwanie do 
usunięcia naruszenia  prawa w zakresie zmiany uchwały podjętej 
na sesji Rady Gminy Ustka w dniu 29 września 2006 w spr. 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego                
dla lokalizacji Parku Wiatrowego Nr 2 w miejscowości  
MoŜdŜanowo. 

 
5. Wojewoda Pomorski dot. informacji o obowiązku składania 

oświadczeń majątkowych. 
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6. Uchwała Nr 50/2007 Kolegium Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 15 lutego 2007 w spr. 
istotnych naruszeń prawa w uchwale Nr IV/26/2007 Rady Gminy 
Ustka z dnia 30 stycznia 2007 r w spr. budŜetu gminy na 2007 rok. 
 

7. Krajowe Biuro Wyborcze dot. wyjaśnień Państwowej Komisji 
Wyborczej w związku ze zmianą ustawy z dnia 18 października 
2006 o ujawnieniu informacji o dokumentach organów 
bezpieczeństwa państwa z lat 1944-1990 oraz treści                   
tych dokumentów, zwanej „ustawą lustracyjną”. 

 
 

Radny Jacek Hadryś  
- sprawa gazyfikacji miejscowości z Ustki do Rowów. Jest problem                   
z przejściem z nitka gazową na Przewłoce z Ustki ulicą Sportową z uwagi      
na brak planu zagospodarowania tej ulicy. Pani Wójt powiedziała,                   
iŜ prowadziła rozmowy w tej sprawie i wstępnie  moŜna by pociągnąć nitkę 

gazową terenami po byłej Jednostce Wojskowej. Wnioskuję ,by Pani  Wójt 
zajęła się skoordynowaniem rozmów z Zakładem gazownictwa w sprawie tego 
tematu. Podłączenie gazu w Gminie niesie obniŜenie pewnych kosztów. 
 
 
Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji  
- w związku z tym, iŜ istnieje moŜliwość gazyfikacji Gminy (na podstawie informacji 
radnego  ) , Komisja zwraca się z prośbą  do Pani Wójt o dokonanie rozeznania 
sprawy gazyfikacji , ewentualnego zapotrzebowania mieszkańców  celem 
skorzystania  z  gazyfikacji. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

 
 
Głosowało  -  8 

 
 

Za    -  8 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w wniosek . 
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Radny Henryk Tomaszewski 
- na osiedlu Przewłoka mieszkańcy mają złoŜone wnioski o podłączenia gazu. 

My czekamy tylko na połoŜenie rury gazowej. 
 
 
Radna Jolanta Kostka 
- w Wodnicy byli przedstawiciele gazowni, ujęcie jest niedaleko. Powiedziano, 
Ŝe mogą doprowadzić gaz do posesji, a od posesji do budynku koszty 

partycypacji  mieszkańców. Ponadto powiedziano, Ŝe jeŜeli gaz ma  uŜywany 

tylko w kuchni i ogrzewać wodę w łazience to jest to nieopłacalne. Opłacalne 

jest, ogrzewanie gazowe. 
 
 
Radny Czesław Grzybowski 
- w Grabnie i Zimowisku równieŜ ta sprawa była poruszana. My jesteśmy 

zaleŜni od Przewłoki. Jak Przewłoka będzie miała gaz to i my. RównieŜ była 

mowa o partycypacji kosztów. Sprawą tą zajmowaliśmy się  dokładnie              
i po wyliczeniu kosztów nie jest to opłacalne.  
 
 

 
Komisja sporządziła sprawozdanie z działalności za rok 2006 
zgodnie z zał. Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
 

  
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  o godz. 
13 30  zamknął  obrady Komisji . 

 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
   
 
 
 
Protokołowała                                        Przewodniczący Komisji 
 
GraŜyna Frankiewicz                                BOGDAN śABIŃSKI 
 
 


